

1988

公司大事記 Landmark Events



▲ 公司負責人與內地知識產權界人士在一起 (1988年)。
The CPA executive officers with people from the IP community of the Mainland (1988).

1988年初 中國決定修改專利法，公司在“中國專利與商標”雜誌上陸續刊登了外國知名企業和國際知識產權界人士對修改中國專利法的一些建議。

1988年1月14日 中國國家工商行政管理局發出《關於公布商標代理組織的通知》，指定中國專利代理（香港）有限公司為商標代理組織，負責代理外國人或者外國企業在中國申請商標註冊或者辦理其他商標事宜。

1988年3月30日 在中國專利局舉辦的中國專利法實施三周年座談會上，柳谷書總經理代表公司出席會議并發表演講。

1988年4月 王正發副總經理在澳大利亞/新西蘭許可證貿易工作者協會 (LES) 舉辦的研討會上作了題為“影響對華技術許可的一些問題”的專題報告。

1988年5月6日 中國專利代理（香港）有限公司與中國技術轉讓（香港）有限公司合資建立的中國技術轉讓（德國）有限公司在德國漢堡成立。

1988年5月 公司董事會推舉柳谷書擔任董事長，增補王正發為副董事長；同時任命王正發為公司總經理。

Early 1988 China decided to revise the Patent Law. The China Patent Agent (H.K.) Ltd. made a continuous coverage, in the journal China Patents & Trademarks, of the proposals made by the renowned foreign enterprises and people from the international intellectual property community on the revision of the Chinese Patent Law.

14 January 1988 SAIC issued the Notice on Announcement of Trademark Agencies, in which the China Patent Agent (H. K.) Ltd. was designated as a trademark agency responsible for the prosecution of applications filed by foreign nationals or enterprises for trademark registration and for attendance to other trademark-related matters in China.



30 March 1988 General Manager Liu Gushu participated in, and made a speech on behalf of CPA, at the Forum Marking the Third Anniversary of the Chinese Patent Law held by the Chinese Patent Office.

April 1988 Deputy General Manager Wang Zhengfa delivered a speech entitled Some Issues of Effect on Technology License to China at the symposium held by the LES Australia/New Zealand.

6 May 1988 The China Patent Agent (H.K.) Ltd. and the China Technology Trade (H.K.) Ltd. jointly set up the China Technology Trade (Germany) Ltd. in Hamburg, Germany.
May 1988 The CPA board of directors elected Liu Gushu Chairman and Wang Zhengfa, Vice-Chairman and concurrently General Manager.

June 1988 The CPA Japan Representative Office was set up.

June 1988 The Legend Computer Ltd., a joint venture incorporated by the China Technology Trade (H.K.) Ltd. a subsidiary company of sole investment by the China Patent Agent (H. K.) Ltd., the New-Tech Development Ltd. of the Computer Technology Institute of the China Academy of Natural Sciences and a Hong Kong computer company, was set up in Hong Kong.